

# PhD Scholarships for Chinese Students at The University of Western Australia

The University of Western Australia (UWA) is one of Australia's prestigious research-intensive universities and home of the Nobel Prize winner Professor Barry Marshall.

UWA is offering up to 50 tuition fee scholarships each year to students from the People's Republic of China to undertake PhDs. This is in addition to a large number of other scholarships which are also open to applicants from China.

UWA will provide full tuition fee scholarships for selected students who obtain living allowance scholarships from the China Scholarship Council (CSC). The tuition fee scholarship from UWA includes full tuition fees plus Overseas Student Health Cover for the duration of the course (up to four years). Students who receive these scholarships are entitled to the full range of benefits available to all PhD students at UWA, including access to a large range of services and funds for research and travel. Recipients of these scholarships will also receive top-up living allowances.

The CSC will provide each successful applicant a living allowance for up to four years, plus travel funding.

Intending applicants must apply separately to UWA and the CSC. The application to the CSC must include an unconditional offer of a scholarship by UWA.



## Eligibility criteria

- You must be a citizen and permanent resident of the People's Republic of China, at the time of application;
- You must not be currently working or studying abroad;
- You must return to China upon completion of your PhD studies;
- You must fulfil all the academic entry requirements set by The University of Western Australia, including a high level of English language proficiency;
- You must fulfil all the requirements of the CSC
- You should be intending to pursue a PhD in one of the priority academic areas identified by CSC or one of those identified by UWA. Preference will be given to graduates from the 985 Program Chinese universities.

Further information is available at <http://www.scholarships.uwa.edu.au/home/postgrad/international/iprs>.

## How to apply for commencement in 2009 and 2010

The UWA application form is online at <http://www.scholarships.uwa.edu.au/home/postgrad/international/iprs>.

Please check the website for the closing date for applications.

If you are selected then you will receive a letter of offer for a tuition fee scholarship. You must then apply to the CSC for your living allowance by the date set by the CSC. You must include the letter of offer from UWA. Please check with your home University and CSC agents for the closing date of CSC applications from your area. Successful applicants will normally be expected to start their PhD study program at UWA within 12 months of the scholarship being awarded.

### The University of Western Australia

Graduate Scholarships Officer  
Graduate Research & Scholarships Office  
The University of Western Australia (M358)  
35 Stirling Highway, CRAWLEY  
WESTERN AUSTRALIA 6009  
Telephone: +61-8- 6488 2807  
Fax: +61-8- 6488 1919  
Email: [internationalscholarships@uwa.edu.au](mailto:internationalscholarships@uwa.edu.au)  
<http://www.scholarships.uwa.edu.au>

### The China Scholarship Council

Division of Cooperation and Consultancy, China Scholarship Council  
Level 13, Building A3, Five Buildings, No.9 Chegongzhuan Avenue,  
Beijing 100044, P. R. China  
Tel: +86-(0)10 6609 3967  
Fax: +86-(0)10 6609 3963  
Email: [dhpei@csc.edu.cn](mailto:dhpei@csc.edu.cn)  
<http://www.csc.edu.cn:8080/en/>



**THE UNIVERSITY OF  
WESTERN AUSTRALIA**  
Achieving International Excellence



**GRADUATE RESEARCH SCHOOL**

CRICOS Code : 00126G



# 西澳大利亚大学中国博士生奖学金

西澳大利亚大学（西澳大学）是澳大利亚一流研究型大学之一，也是诺贝尔奖获得者Barry Marshall教授的所在学校。



西澳大学将每年提供50个学费奖学金名额给来自中华人民共和国的学生以攻读博士学位。这是除大量其他也向中国申请者开放的奖学金之外的又一个品种。



西澳大学将为那些被选拔出来并从中国国家留学基金委获得生活费奖学金的学生提供全额学费奖学金。该奖学金包括全部的学费和学习期间（长达4年）的留学生医疗保障费用。获得这一奖学金的学生将享有西澳大学所有博士生都享有的同等待遇，包括可获得大量的科研支持性服务和科研、差旅经费。这一奖学金的获得者还将得到最高的生活补助费。中国国家留学基金委将为每一个成功的申请人提供长达四年的生活补助和旅费。



申请人须分别向西澳大学和中国留学基金委提出申请。给中国国家留学基金委的申请材料中必须包括一份西澳大学无条件提供奖学金的证明。

## 资格条件

- 你在申请时必须是中国公民和永久居民；
- 你目前不在国外工作或学习；
- 你在学业完成后必须回到中国；
- 你必须符合西澳大学所有的入学条件，包括高水平的英语能力；
- 你必须符合中国国家留学基金委的所有要求；
- 你应该是打算攻读中国国家留学基金委确认的优先资助学科、专业领域的一个博士学位或者是西澳大学确认的一个博士学位。毕业于985工程建设高校的学生将被优先考虑。

更多信息请访问：<http://www.scholarships.uwa.edu.au/home/postgrad/international/iprs>.

## 如何申请2009和2010年度的奖学金

西澳大学的申请表可以从上述网址下载。

请查询网站，注意申请截止日期。

如果你入选，你将收到西澳大学一封有关提供学费奖学金的信。你必须在中国国家留学基金委规定的期限内向他们申请生活补助。申请材料中必须包括这封信。请注意查询你所在学校和中国国家留学基金委的申请截止日期。申请成功者通常在12个月内开始他们在西澳大学的攻读博士学业。

## 西澳大利亚大学

邮寄地址：

Graduate Scholarships Officer  
 Graduate Research & Scholarships Office  
 The University of Western Australia (M358)  
 35 Stirling Highway, CRAWLEY  
 WESTERN AUSTRALIA 6009  
 电话：+61-8-6488 2807  
 传真：+61-8-6488 1919  
 电子邮箱：[internationalscholarships@uwa.edu.au](mailto:internationalscholarships@uwa.edu.au)  
 网址：<http://www.scholarships.uwa.edu.au>

## 中国国家留学基金委

中国国家留学基金委  
 项目合作部  
 邮编：100044  
 电话：+86-10-6609 3967  
 传真：+86-10-6609 3963  
 电子邮箱：[dhpei@csc.edu.cn](mailto:dhpei@csc.edu.cn)  
 网址：<http://www.csc.edu.cn>



THE UNIVERSITY OF  
WESTERN AUSTRALIA



GRADUATE RESEARCH SCHOOL